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MĚSTO TRUTNOV – ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 
 

Z á p i s  
z 5. zasedání zastupitelstva města ze dne 7. prosince 2020 

Zasedání bylo zahájeno v 16:00 za přítomnosti 30 členů zastupitelstva města. 
(omluveni: Ing. Jaroslav Andrle, Ph.D., Mgr. Tomáš Eichler, Mgr. Petr Horčička) 
 
1. Zahájení – Mgr. Adamec 

Přivítal přítomné, zástupce veřejnosti, tisku. 
Konstatoval, že ZM bylo svoláno v souladu se zákonem. 
Upozornil také na nutnost dodržovat hygienická opatření (zakrytí nosu a úst, dezinfekce rukou, 
rozestupy). 
Připomněl zákon o střetu zájmů, nutno oznámit před hlasováním. 
Zápis z minulého ZM ověřen, nebyly vzneseny námitky, považuje se za schválený. 
 
 
Návrhový výbor 
1. Ing. Petr Luhan Hlasování: 26 – 0 – 1 (3) 
2. Mgr. Radek Horák Hlasování: 28 – 0 – 1 (1) 
3. paní Martina Vágner Dostálová Hlasování: 29 – 0 – 1 
 
Při hlasování o prvním členovi návrhovém výboru Mgr. Řezníčková upozornila na nefunkčnost 
hlasovacího zařízení. Opakování hlasování však nepožaduje. 
 

Za ověřovatele zápisu stanoveni: MgA. Libor Kasík, pan Juraj Sucháň 

Program 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3a) Rozpočet města na rok 2020 – rozpočtové opatření č. 5 
3b) Rozpočet města na rok 2021 
3c) Návratná finanční výpomoc – Základní škola, Trutnov, V Domcích 488 
4. Majetek města 
5. Dotace 
6. Zásady č. 1/2020 Poskytování a čerpání dotací z rozpočtu města Trutnova  
7. Změny č. 1 regulačního plánu městské památkové zóny Trutnov 
8. Změny zřizovacích listin příspěvkových organizací města 
9. Rezignace člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova 

10. Petice – „Za obnovení provozu porodnice Oblastní nemocnice Trutnov“ 
11. Kontrolní výbor – výsledky kontroly za 1. pololetí 2020 
12. Různé 
13. Závěr 

 
Návrhy k programu nebyly. 

 

Hlasování o programu: 30 – 0 – 0 – program schválen 
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2. Kontrola plnění usnesení, přehled plnění investičních akcí – Ing. Seidel 

Písemný materiál. 
Ing. Seidel, tajemník MěÚ, informoval o plnění jednotlivých usneseních zastupitelstva města. Dále 
podal informace o  plánované schůzce řídící skupiny ke strategickému plánu. Probíhá vyhodnocení 
akčního plánu v letošním roce a příprava akčního plánu nového. Mělo by dojít k aktualizaci rizik. 
Členové jednotlivých pracovních skupin obdrží potřebné informace e-mailem. Součástí materiálu je 
také přehled plnění investičních akcí města. 

Zahájena rozprava. Dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 

 informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 

 informaci o plnění investičních akcí. 
Zastupitelstvo města Trutnova stanovuje 
termín kontroly plnění usnesení 2005-433/6 Strategický plán města Trutnova na příští zasedání 
zastupitelstva města. 

Termín: 01.03.2021 

Hlasování: 30 – 0 – 0 

 
 
3a) Rozpočet města na rok 2020 – rozpočtové opatření č. 5 – Mgr. Adamec  

Písemný materiál.  
Mgr. Adamec zastupitele krátce seznámil s předkládaným rozpočtovým opatřením (zastupitelům 
předány písemné materiály ve formátu A3). Krátce zhodnotil dosavadní vývoj příjmů města, hlavně 
se jedná o dotace. Lze předpokládat kladný výsledek hospodaření města.  
 
Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
změny rozpočtu města Trutnova na rok 2020 – rozpočtové opatření č. 5. 

Hlasování: 24 – 0 – 6 
 
 
3b) Rozpočet města na rok 2021 – Mgr. Adamec  

Písemný materiál.  
Starosta města uvedl, že v současné době nebyl prozatím schválen státní rozpočet. Dále jsou 
v legislativním procesu další opatření tzv. „daňový balíček“, který se promítne do příjmů státu 
a následně také do příjmů města. V současné době není jasné, jaká předkládaná varianta bude 
schválena. Proto sestavení rozpočtu je v dané situaci velmi náročné. Dále pohovořil o daňové 
kompenzaci, kterou poskytl obcím stát. Z hlediska daňových příjmů je předkládaný rozpočet 
koncipován jako rozpočet v roce 2019. Při poklesu příjmů musí také dojít k poklesu mandatorních 
výdajů. V dalších změnách buď budou zahrnuty další investice, nebo dojde k redukci provozních 
nákladů. 
 
Zahájena rozprava. 
Mgr. Řezníčková se dotazuje na příjmy v předkládaném rozpočtu. Zajímá jí, zda se jedná 
o minimální hranici příjmů. Starosta uvedl, že se jedná o předpoklad. Dále se dotazuje na výdaj 
Projektová dokumentace – chata Bažina (viz str. 5). Zajímá ji výše pojistného plnění od pojišťovny 
a také jak se bude město finančně podílet na výstavbě nové chaty. Starosta města uvedl, že část 
pojistného plnění bude poskytnuta až po výstavbě nové chaty. Chata je ve vlastnictví města. 
Lokalita, kde je chata umístěna, má velmi obtížnou dostupnost, která komplikuje např. úklid 
spáleniště. O dalším provozování chaty bude rozhodovat zastupitelstvo města.  
Dále se dotazuje, na výdaj VO – havárie (viz str. 5) a zajímá se, co do této položky patří. 
Ing. Franc, vedoucí Odboru rozvoje města, který uvedl, že se jedná běžné opravy veřejného 
osvětlení. 
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Mgr. Řezníčková se dále dotazuje na výdaj Akce v rámci obnovy městských částí – akce na 
základě požadavků občanů. Zajímá se, jak budou finanční prostředky využity. Mgr. Adamec uvedl, 
že tyto finanční prostředky jsou určeny pro aktivity Komise pro integrované obce. 
Mgr. Sobotka se dotazuje na příjem Daň z hazardních her (viz str. 2), porovnává výši příjmu 
v r. 2020 a plánovaného příjmu v r. 2021, který je nižší. Starosta města uvedl, že rozpočtovaná 
částka reaguje na aktuální vývoj v oblasti hazardu. Do budoucna lze očekávat, že některé herny 
ukončí svoji činnost a tím se sníží příjem města.  
Ing. Javůrek se dotazuje příjem Výtěžek z parkovacích automatů (viz str. 1), kde je také 
naplánována nižší částka. Starosta města uvedl, že postupně dojde k obměně některých 
parkomatů. Dále se Ing. Javůrek dotazuje na příjem Blokové pokuty (viz str. 1) a dotazuje se, proč 
je v rozpočtu předkládána stále stejná částka příjmů. Na tento dotaz zodpověděl Mgr. Svoboda, 
ředitel Městské policie Trutnov. Ing. Javůrek další detailní informace probere přímo s ředitelem 
městské policie. 
Mgr. Sobotka se dotazuje ještě k výdaji Projektová dokumentace – chata Bažina (viz str. 5). Zajímá 
ho, jaká bude předpokládaná hodnota nově vybudované chaty (vychází z částky na projektovou 
dokumentaci). Jeho dotaz zodpověděl starosta města. 
Ing. Fajfr se s odvoláním na jednání Finančního výboru zajímá o způsob nastavení daňových 
příjmů na úroveň příjmů v roce 2019. Dotazuje se, proč se neplánují stejným způsobem také 
výdaje města. Starosta města uvedl, že daňové příjmy a ostatní příjmy jsou dvě rozdílné položky. 
Příjmy města se mohou měnit a také není zajištěna jejich pravidelnost. Dále se dotazuje k výdaji 
Projektová dokumentace – chata Bažina (viz str. 5) – proč je tato položka zahrnuta v rozpočtu. Na 
dotaz reagoval starosta města. Dále se dotazuje na výdaj Projektová dokumentace - náklady na 
zhotovení projektových dokumentací (viz str. 5) a chce uvést alespoň některé plánované investiční 
akce. Na tento dotaz zodpověděl Ing. Franc, vedoucí Odboru rozvoje města, který z plánovaných 
akcí uvedl např. rekonstrukci Bílé lávky v Poříčí, chodníků v ul. Pražské a s tím související 
chodníky Úpické). Ing. Fajfr se dále dotazoval, zda některé investiční akce jsou plánovány v části 
Kryblice. Mgr. Adamec doporučil osobně se obrátit na vedoucího Odboru rozvoje města a detailně 
s ním vše probrat. 
p. Ondráško reagoval na předchozí diskusi o projektové dokumentaci chaty Bažina. A dotazoval se 
na typ projektové dokumentace, a zda bude na zhotovitele vypsána soutěž. Na dotaz zodpověděl 
Ing. Franc, vedoucí Odboru rozvoje města, následně ho doplnil Ing. Jelínek. 
PhDr. JUDr. Ondráček, Ph.D., požádal, aby byla na další zasedání zastupitelstva předložena 
využitelnost nové chaty, se kterou by se zastupitelé mohli seznámit.  
Mgr. Sobotka se dotazoval na výdaj Příspěvek na provoz Dolní Radechová a Náchod (viz str. 5) 
a Náchodský spolek rodičů začít spolu (viz str. 6). Domníval se, že město nebude do tohoto 
projektu investovat žádné peníze. Na dotaz reagoval starosta města. Uvítal by, aby si školu 
zřizovalo samotné město Náchod. Výdaje jsou kompenzovány příjmy od státu, které se odvíjí od 
počtu žáků v dané škole. Školu navštěvují pouze děti z Náchoda.  
Ing. Jaďuď se dotazuje na výdaj Úklid města a zeleně – Zimní údržba (str. 4) a zajímá ho, z čeho 
vychází rozpočtovaná částka. Očekával by také vyhodnocení zimní údržby za minulé období 
(viz předchozí zasedání města). Dále se zajímal o výdaj Opravy mostků a propustků po povodních 
dle projektových dokumentací (viz str. 4) a zajímá se, zda jsou určeny mostky a propustky, kterých 
se to týká. Zajímá se, zda je již zpracována projektová dokumentace. Na tento dotaz zodpověděl 
Ing. Labík, jednatel Technických služeb Trutnov, s.r.o. Uvedl, že byly provedeny mimořádné 
prohlídky po bleskových povodních v části Bojiště a Dolce. V rozpočtu se jedná o odhad finančních 
nákladů, které zpracovala odborná firma. Zpracovaný materiál je k nahlédnutí na Technických 
službách Trutnov, s.r.o. Zimní údržba pro další zimní období byla schválena radou města. 
Ing. Jaďuď se dotazuje, zda byla vyhodnocena zimní údržba v loňském roce. Starosta doporučil 
osobní schůzku, na které by se tyto věci projednaly. 
Ing. Luhan se dotazuje na akci Obrození Lípového náměstí. Starosta města uvedl, že v současné 
době se zpracovává projektová dokumentace. 
Mgr. Sobotka uvedl, že sdružení Žít v Trutnově navrhovalo několik investičních akcí v souvislosti 
s plánovanou výstavbou dálnice D11. Vzhledem k tomu, že nejsou zahrnuty do předkládaného 
rozpočtu, nemohou členové sdružení rozpočet města pro rok 2021 podpořit. Starosta města uvedl, 
že se plánuje rekonstrukce chodníků v ul. Polská a oprava Špitálského mostu. V současné době 
není zahrnuto v rozpočtu, vzhledem k aktuální fázi plánování. Oprava bude prováděna za 
spoluúčasti státu. Velmi těžko se pak odhaduje termín zahájení a potom následuje zahrnutí výdajů 
do rozpočtových změn. Řada projektů v oblasti dopravy se připravuje. S krajem se podmínky 
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vyjednávají lépe. Jako příklad uvedl převzetí ul. Lhotecká, kterou zároveň bude muset město 
následně opravit. Navrhoval by toto záležitosti řešit mimo zasedání zastupitelstva města. 
Ing. Fajfr by uvítal, aby zásobník akcí byl zpřístupněn všem zastupitelům. Na jeho dotaz reagoval 
Mgr. Adamec.  
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 „Rozpočet města Trutnova na rok 2021“ dle předloženého návrhu, 

 závazné ukazatele dle předloženého návrhu. 
Zastupitelstvo města stanovuje, 

 že v rámci závazného ukazatele se změna v jednotlivých položkách (při zachování určených 
běžných a kapitálových výdajů) povoluje, 

 že v rámci závazného ukazatele v ORJ 41 rozhodnou o poskytnutí dotací a darů jednotlivým 
fyzickým nebo právnickým osobám v rámci svých kompetencí příslušné orgány města a Odbor 
finanční na základě přijatých usnesení vypracuje příslušné smlouvy a povede seznam (rozpis) 
jednotlivých příjemců dotací a darů. 

Hlasování: 21 – 2 – 7 
 
 
3c) Návratná finanční výpomoc – Základní škola, Trutnov, V Domcích 488 – Mgr. Adamec  

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
poskytnutí návratné finanční výpomoci Základní škole, Trutnov, V Domcích 488, ve výši 
25.000.000,00 Kč za podmínek dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 
 
 
 
4. MAJETEK MĚSTA – Mgr. Adamec 

Mat. 3a1 – MEBYS Trutnov s. r. o. – Dodatek č. 10 ke Smlouvě o závazku veřejné služby 
a vyrovnávací platbě za jeho výkon 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. 
Mgr. Řezníčková se dotazuje, zda bude s ohledem na vývoj situace předloženo ke schválení ještě 
další dorovnání. Dotaz zodpověděl starosta města. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
uzavření Dodatku č. 10 ke Smlouvě o závazku veřejné služby a vyrovnávací platbě za jeho výkon, 
uzavřené mezi městem Trutnovem a společností MEBYS Trutnov s.r.o., dne 21.12.2012, v předlo-
ženém znění. 

Hlasování: 28 – 0 – 2 

 
 
 
POZEMKY  

Mat. 4b1 – 14 bodů 

Písemné materiály. 
Zahájena rozprava.  
Ing. Javůrek požaduje samostatné projednání bodu č. 13. 
Další dotazy ani připomínky nebyly, rozprava ukončena. 
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Hlasování o materiálech (bez bodu 13) 

p. p. 237/4, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 237/4 (cca 105,00 m2) v k. ú. Voletiny  k rozšíření 
vlastních pozemků za kupní cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200,00 Kč/m2. Náklady spojené 
s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 50/4, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 50/4 (cca 122,00 m2) v k. ú. Voletiny za kupní cenu v místě 
a čase obvyklou ve výši 150,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem 
hradí nabyvatel. 
 
p. p. 6/11, k. ú. Dolní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 6/11 (cca 26,00 m2) v k. ú. Dolní Staré Město  za kupní cenu 
v místě a čase obvyklou ve výši 320,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené 
s převodem hradí nabyvatel. 
 
p. p. 648/1, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 prodej části p. p. 648/1 (cca 145,00 m2) v k. ú. Trutnov  za 
kupní cenu ve výši 300,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem 
hradí kupující, 

 prodej části p. p. 648/1 (cca 153,00 m2) v k. ú. Trutnov  za kupní cenu ve 
výši 300,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 

 
p. p. 155/2, k. ú. Lhota u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 155/2 (35,00 m2) v k. ú. Lhota u Trutnova panu Janu Rýdlovi za kupní cenu ve výši 
200,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 1759/3 a další, k. ú. Trutnov, p. p. 317/2, k. ú. Bojiště u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
darování části p. p. 1759/3 (cca 56,00 m2), části p. p. 1759/1 (cca 99,00 m2), části 
p. p. 2217/63 (cca 4,00 m2), části p. p. 1722/8 (cca 7,00 m2), části p. p. 1697/5 (5,00 m2), 
p. p. 1697/1 (cca 1,00 m2), části p. p. 1749 (cca 155,00 m2), části p. p. 1707/1 (cca 
119,00 m2), části p. p. 1730/2 (cca 2,00 m2), části p. p. 1730/15 (cca 42,00 m2) a části 
p. p. 1787/2 (cca 2,00 m2), vše v k. ú. Trutnov, a části p. p. 317/2 (cca 16,00 m2) v k. ú. Bojiště 
u Trutnova, Královéhradeckému kraji s právem hospodaření pro Správu silnic Královéhradeckého 
kraje s tím, že veškeré náklady spojené s darovací smlouvou uhradí obdarovaný. Nejdříve bude 
uzavřena smlouva o smlouvě budoucí darovací. K majetkovému vypořádání dojde po dokončení 
stavby. 
 
p. p. 1457/3 a další, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
bezúplatný převod p. p. 1457/3 (93,00 m2), p. p. 1457/4 (75,00 m2), p. p. 1457/5 (2,00 m2), 1457/6 
(18,00 m2), 1457/7 (22,00 m2), p. p. 1457/8 (12,00 m2), p. p. 1457/9 (2,00 m2), 
p. p. 1457/10 (102,00 m2), p. p. 1457/11 (12,00 m2), p. p. 1457/12 (1,00 m2), p. p. 1457/13 
(1,00 m2), p. p. 1458/5 (75,00 m2), p. p. 1458/6 (45,00 m2), p. p. 1458/7 (102,00 m2), 
p. p. 1458/8 (109,00 m2), 1460/7 (43,00 m2), p. p. 1460/8 (11,00 m2), vše v k. ú. Poříčí u Trutnova 
z Královéhradeckého kraje, s právem hospodaření se svěřeným majetkem kraje pro Správu silnic 
Královéhradeckého kraje, na město Trutnov. Smluvní strany tímto sjednávají bezúplatně k tíži 
obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne 
právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí nepřevede vlastnické právo 
k daru třetí osobě a o dar bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně jako 
pozemky pod stavbou chodníků, v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména je nebude využívat ke 
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komerčním či jiným výdělečným účelům a ani je k takovým účelům neposkytne. Náklady spojené 
s převodem hradí nabyvatel. 
 
p. p. 220/1, p. p. 228/1, k. ú. Starý Rokytník 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 220/1 (cca 480,00 m2) a části p. p. 228/1 (cca 65,00 m2) v k. ú. Starý Rokytník 

 za kupní cenu v místě a čase obvyklou ve výši 199,69 Kč/m2 
k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 43/2, p. p. 43/4, k. ú. Dolní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
směnu části p. p. 43/2 (3,00 m2) v majetku spol. DAVÍDEK s. r. o., za část p. p. 43/4 (50,00 m2) 
v majetku města Trutnova, vše v k. ú. Dolní Staré Město, s doplatkem za rozdílnou hodnotu 
pozemků ze strany spol. DAVÍDEK s. r. o., ve výši 857,14 Kč/m2. Náklady spojené s převodem 
hradí žadatel. 
 
p. p. 113/1, k. ú. Horní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
uzavření smlouvy o právu stavby k části p. p. 113/1 (cca 25,00 m2) v k. ú. Horní Staré Město s 

 na dobu určitou do 31.05.2028 bez budoucího prodeje za stavební plat ve výši 
10,00 Kč/m2/rok + DPH. Jedná se o pozemek pod stavbou dočasné stavby zahradního domku. 
Stavebník není oprávněn zatížit právo stavby bez souhlasu města. Po uplynutí doby odstraní 
stavebník stavbu bez finanční náhrady, pokud nedojde předem k jiné dohodě. Případné 
prodloužení práva stavby podléhá schválení Zastupitelstvem města Trutnova. Veškeré náklady 
spojené se zřízením práva stavby (daně, poplatek KÚ, atd.) hradí stavebník. 
 
p. p. 2471/7, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 2471/7 (nově dle GP č. 4875-21/2020 p. p. 2471/46 o výměře 22,00 m2) 
v k. ú. Trutnov spol. ČEZ Distribuce, a. s., za kupní cenu ve výši 1.600,00 Kč/m2 jako pozemek pod 
trafostanicí. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 1496/11, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 1496/11 (cca 10,00 m2) v k. ú. Trutnov Společenství vlastníků 
Kryblická 375, Trutnov, za kupní cenu v místě a čase obvyklou ve výši 450,00 Kč/m2 k rozšíření 
vlastních pozemků (umístění rampy). Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 1428/4 a další, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
bezúplatný převod p. p. 1428/4 (1 681,00 m2), p. p. 1428/5 (27,00 m2), p. p. 1428/6 
(337,00 m2) a p. p. 1428/7 (125,00 m2) vše v k. ú. Poříčí u Trutnova od České republiky, 
s příslušností hospodařit s majetkem státu pro Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, 
do vlastnictví města Trutnova. Jedná se o pozemky pod chodníky ve vlastnictví města Trutnova. 
Náklady spojené s převodem hradí město Trutnov. 

Hlasování o materiálech (bez bodu 13): 30 – 0 – 0 
 
 
Samostatné projednání a hlasování o bodu č. 13 

Zahájena rozprava: 
Ing. Javůrek se dotazuje, jak je postupováno při rozhodování při prodeji pozemků pro parkování. 
Navrhované usnesení mu připadá nesystémové. Na tento dotaz reagoval starosta města. Uvedl, 
že každý případ se musí posuzovat individuálně. Např. v centru města je situace velmi složitá. 
V části Poříčí již občanům pozemky slouží a zároveň je zde více parkovacích míst než v centru 
města. Prodávaný pozemek není veřejným parkovištěm. 
Mgr. Sobotka navazuje na předchozí diskuzi. Uvedl příklady (Kryblice, nám. Horníků, Česká čtvrť), 
kdy nebylo požadavkům žadatelů vyhověno. Na jeho dotaz zodpověděl starosta města. 
Další dotazy ani připomínky nebyly. Diskuse ukončena. 
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p. p. 40/11, p. p. 40/10, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 40/11 (cca 66,00 m2) a části p. p. 40/10 (cca 154,00 m2) v k. ú. Poříčí u Trutnova, 
Společenství vlastníků jednotek Náchodská 446-447, Trutnov, za kupní cenu v místě a čase 
obvyklou ve výši 500,00 Kč/m2 k rozšíření parkoviště. Součástí prodeje bude zatravňovací dlažba 
za cenu ve výši 38.840,00 Kč a dva vzrostlé stromy za cenu ve výši 31.840,00 Kč. Náklady 
spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování o bodu 13: 29 – 0 – 1 
 
 
 
Mat. 4b2 – 4 body 

Písemné materiály. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena.  

 
p. p. 2/1, k. ú. Horní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 2/1 (129,00 m2) v k. ú. Horní Staré Město  
k rozšíření vlastních pozemků. 
 
p. p. 561/1, k. ú. Dolní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 561/1 (79,00 m2) v k. ú. Dolní Staré Město  k rozšíření 
vlastních pozemků. 
 
p. p. 1002, k. ú. Dolní Staré Buky  
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 1002 (5 597,00 m2) v k. ú. Dolní Staré Buky . 
 
p. p. 1/1, k. ú. Dolní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 1/1 (cca 500,00 m2) v k. ú. Dolní Staré Město . 

Hlasování: 28 – 0 – 2 
 
 
Mat. 4b3 – 2 body 

Písemné materiály.  

Zahájena rozprava. 
Ing. Javůrek se dotazuje na podrobnosti výkup komunikace Lhotecká. Dotazuje se, zda je známá 
pravděpodobná výše opravy 3. mostu v návaznosti na následnou opravu komunikace. Dle sdělení 
starosty města, by opravy mostu měl provést kraj. Předpokládá se, že výstavba inženýrských sítí 
a následná pokládka povrchu by mohla být zahrnuta do stejného dotačního programu. Termín se 
těžko odhaduje, mohou se vyskytnout problematická jednání s vlastníky okolních pozemků. 
Ing. Javůrek se dotazuje na další přebírání komunikací od kraje. Mgr. Adamec uvedl, že vše se 
řeší v souvislosti s výstavbou dálnice, dojde ke změně vlastnictví dotčených komunikací. 
Ing. Jaďuď se dotazuje, zda by opravu komunikace Lhotecká neměl provést kraj. Starosta města 
by toto řešení také uvítal, ale bohužel není znám termín pro vybudování infrastruktury. Bude se 
muset také zhodnotit technický stav komunikace.  
Ing. Fajfr se dotazuje na pozemky, které jsou nedaleko společnosti AUTOSTYL Trutnov, a. s. 
Na jeho dotaz reagoval starosta města. Pozemky budou ve vlastnictví města. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

p. p. 1460/1, k. ú. Poříčí u Trutnova a další 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 bezúplatný převod stavby komunikace č. III/3016 včetně součástí a příslušenství na 
p. p. 1460/1 v k. ú. Poříčí u Trutnova a p. p. 825/1, p. p. 826 a p. p. 827/2 v k. ú. Lhota 
u Trutnova v úseku od ul. Petříkovická po katastrální hranici s k. ú. Bezděkov u Trutnova 
v délce 2,00 km a mostků ev. č. 3016-1 a 3016-3 od Královéhradeckého kraje. Dárce si 
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vyhrazuje k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný výslovně zavazuje, že po 
dobu 10 let nepřevede vlastnické právo k daru třetí osobě a dar bude užívat výhradně jako 
komunikaci v souladu s veřejným zájmem, 

 bezúplatný převod pozemků z majetku Královéhradeckého kraje do vlastnictví města Trutnova, 
jedná se o p. p. 1460/1 (9 125,00 m2) v k. ú. Poříčí u Trutnova, p. p. 825/1 (6 684,00 m2), 
p. p. 826 (1 355,00 m2) a p. p. 827/2 (8 739,00 m2) v k. ú. Lhota u Trutnova. Náklady spojené 
s převodem hradí obdarovaný. Dárce si vyhrazuje k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým 
se obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let nepřevede vlastnické právo k daru třetí 
osobě a dar bude užívat výhradně jako pozemek pod komunikací v souladu s veřejným 
zájmem. 

 
p. p. 3244, k. ú. Trutnov a další 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 převod části p. p. 3244 (cca 2 100,00 m2) V k. ú. Trutnov, jejíž součástí je stavba komunikace 
na p. p. 3244 včetně součástí a příslušenství v úseku od ul. Horská po p. p. 3225 v k. ú. Trutnov 
od společnosti Slezan Holding a.s., za kupní cenu 110,55 Kč/m2 bez DPH a za předpokladu 
funkčního odvodnění komunikace. Náklady spojené s převodem hradí kupující, 

 převod p. p. 239/15 (3 544,00 m2), části p. p. 239/13 (cca 103,00 m2), p. p 239/14 
(136,00 m2), p. p. 225/6 (2 458,00 m2), p. p. 233/3 (2 016,00 m2) a p. p. 233/2 (1 305,00 m2) 
v k. ú. Horní Staré Město od společnosti Slezan Holding a.s., za kupní cenu 110,55 Kč/m2 bez 
DPH. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 27 – 0 – 3 
 
 
BYTOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

Mat. 4c1 – Slovenská čp. (odepsání zbývající části pohledávky) 

Písemný materiál. Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

 
Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
nevymahatelnost pohledávek: 

 ve výši 20.062,44 Kč zbývající část poplatku z prodlení dle platebního rozkazu OS Trutnov 
, 

 ve výši 212.480,98 Kč poplatek z prodlení dle platebního rozkazu OS Trutnov , 
vůči dlužnici  za užívání bytu v domě Slovenská , Trutnov 2, z důvodu 
splnění oddlužení dlužnice a osvobození od dalšího plnění. 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
odepsání pohledávek:   

 ve výši 20.062,44 Kč zbývající část poplatku z prodlení dle platebního rozkazu OS Trutnov 
, 

 ve výši 212.480,98 Kč poplatek z prodlení dle platebního rozkazu  
vůči dlužnici za užívání bytu v domě Slovenská , Trutnov 2, z důvodu 
splnění oddlužení dlužnice a osvobození od dalšího plnění. 

Hlasování: 29 – 0 – 0 (1) 
 
 
 
 
MAJETEK MĚSTA – OSTATNÍ 

Mat. 4o1 – Vyřazení neupotřebitelných předmětů 

Písemný materiál. Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
vyřazení neupotřebitelných předmětů s pořizovací cenou od 20.000,00 Kč dle předloženého 
návrhu. 

Hlasování: 28 – 0 – 0 (2) 
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5. DOTACE – Mgr. Adamec 

5a) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Klub železničních modelářů Trutnov, p. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
Ing. Javůrek se dotazuje, zda byli žadatelé přizváni na dnešní zasedání zastupitelstva, aby svůj 
záměr blíže představili. Mgr. Adamec očekává, že ze strany žadatelů dojde k předložení nové 
žádosti o dotaci. 
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 68.277,84 Kč pro Klub železničních modelářů Trutnov, p. s., 
IČ 64202631, Žižkova 386, Trutnov, na účel v kategorii OSTATNÍ odst. 4.4. Ostatní dotace výše 
nedefinované – úhrada výdajů spojených s pronájmem nebytových prostor na provoz klubu v roce 
2020, včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 29 – 0 – 1 
 
 
5b) Dotace KULTURA (nad 50.000,00 Kč) 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
Mgr. Řezníčková se pozastavuje nad žádostí o poskytnutí dotace na mzdy pro zaměstnance 
kavárny.  
MgA. Kasík zareagoval na příspěvek Mgr. Řezníčkové. Blíže zastupitele seznámil s rozhodováním 
Kulturní komise. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 200.000,00 Kč pro Jónovou Andreu, IČ 73825263, Dolní Lánov 99,  
543 41 Dolní Lánov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 21.09.2020 – 
částečná úhrada výdajů spojených s provozováním hudební kavárny Andrea na Krakonošově 
náměstí v Trutnově v roce 2020 (zejména výdaje na mzdy zaměstnanců, honoráře umělců, 
propagaci a částečně na pronájem kavárny), včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 26 – 0 – 4 
 
 
5c) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s. 

Písemný materiál 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 59.486,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s.,  
IČ 47462965, Národní 199, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.1. Dotace na údržbu 
sportovišť – částečná úhrada výdajů spojených s opravou osvětlení Sokolovny v roce 2020, 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, Národní 199, 
Trutnov, v předloženém vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 12.000,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, 
Národní 199, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
18.11.2020, tj. na částečnou úhradu výdajů spojených s účastí sportovců TJ LOKO na 
vrcholných soutěžích, a to s účastí  na MČR v judu 
v kategorii Masters v roce 2020 (zejména výdaje na startovné, cestovné a ubytování), výdajů 
spojených s účastí  na MČR a ME v Bulharsku v boxu v roce 2020 a 

 na mezinárodních turnajích v Polsku a MČR v České Kamenici v boxu v roce 2020 
(zejména výdaje na dopravu, ubytování, výdaje na sportovní vybavení, oblečení apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, Národní 199, 
Trutnov, v předloženém vzoru. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 
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5d) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 350.000,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, 
Národní 199, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
11.09.2020, tj. kompenzace neuskutečněných příjmů z pronájmů způsobených výpadkem 
provozování sportovní části Sokolovny, z poskytnutí slevy z nájmu nájemci hostinské části 
Sokolovny a kompenzace úhrady výdajů plavecké školy včetně účetních, servisních služeb 
a mzdových výdajů způsobených výpadkem provozování plavecké školy TJ LOKO TRUTNOV 
v roce 2020, 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, Národní 199, 
Trutnov, v předloženém znění. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 
 
 
5e) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – Olfin Car Ski team, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 62.705,00 Kč pro Olfin Car Ski team, z. s., IČ 60155311, Komen- 
ského 399, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.1. Dotace na údržbu sportovišť 
– úhrada výdajů spojených s provedením úprav elektroinstalace v klubovně Olfin Car Ski team 
v lesoparku na Paradráze v roce 2020, 

 veřejnoprávní smlouvu pro Olfin Car Ski team, z. s., IČ 60155311, Komenského 399, Trutnov, 
v předloženém znění. 

Hlasování: 29 – 0 – 1 
 
 
6. Zásady č. 1/2020 Poskytování a čerpání dotací z rozpočtu města Trutnova – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava k tomuto bodu. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
Zásady č. 1/2020 pro poskytování a čerpání dotací z rozpočtu města Trutnova, v předloženém 
znění. 

Hlasování: 27 – 0 – 3 
 
 
7. Změny č. 1 regulačního plánu městské památkové zóny Trutnov – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava k tomuto bodu. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 pořízení „Změny č. 1 regulačního plánu městské památkové zóny Trutnov“ dle předloženého 
návrhu zkráceným postupem, 

 určeného zastupitele Mgr. Tomáše Hendrycha pro spolupráci s pořizovatelem „Změny č. 1 
regulačního plánu městské památkové zóny Trutnov“. 

Zastupitelstvo města podmiňuje 
pořízení „Změny č. 1 regulačního plánu městské památkové zóny Trutnov“ úplnou úhradou 
nákladů na zpracování změny regulačního plánu a vyhotovení úplného znění regulačního plánu po 
jeho změně ze strany žadatelů. 

Hlasování: 26 – 0 – 4 
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8. Změny zřizovacích listin příspěvkových organizací města – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 Dodatek č. 3 Zřizovací listiny Základní školy, Trutnov, R. Frimla 816, 

 Dodatek č. 3 Zřizovací listiny Základní školy, Trutnov, V Domcích 488, 

 Dodatek č. 5 Zřizovací listiny Základní školy pro žáky se speciálními vzdělávacími potřebami, 
Trutnov, 

 Dodatek č. 8 Zřizovací listiny Mateřské školy, Trutnov. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 

 
 
9. Rezignace člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova – Mgr. Adamec 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava.  
Ing. Luhan pohovořil o funkci kontrolního výboru. Během 2. pololetí byl velmi omezen v  kontrolní 
činnosti v souvislosti s opatřeními na omezení šíření COVID-19. Poděkoval za dosavadní práci 
všem členům výboru a také rezignující člence. Ke zvýšení funkčnosti výboru navrhuje zvážení 
snížení počtu členů výborů tak, aby jejich počet byl lichý. Podává protinávrh k předloženému 
návrhu usnesení, kdy navrhuje nejmenovat nového člena a ještě počet členů snížit o jednoho. Na 
základě dotazu starosty města, jaký člen výboru by měl být odvolán, Ing. Luhan navrhl  
Ing. Ticháčka. 
Ing. Fajfr podporuje návrh předsedy kontrolního výboru. Práci předsedy hodnotí jako velmi osobní, 
rozhodnutí považuje za správné. 
Mgr. Sobotka doplňuje, že je také pro snížení počtu členů výboru. Navrhuje odvolat jinou členku 
paní Trösterovou, která se dle jeho tvrzení doposud nezúčastnila žádné kontrolní činnosti. 
Očekával by členy, kteří budou chtít kontrolní činnosti provádět.  
Mgr. Adamec se dotazuje, zda se jedná o další protinávrh, o kterém se bude hlasovat. 
Mgr. Sobotka uvedl, že protinávrh nedává. 
PhDr. JUDr. Ondráček, Ph.D., navazuje na předchozí diskuzi. Očekával by, aby koalice projednala 
se členy výboru jejich aktivity. Práce je dobrovolná, výbory jsou zřizovány zákonem. 
Mgr. Sobotka doplnil informace o činnosti kolegyně, která se jednání výboru sice účastní, ale 
odmítá být členkou kontrolních skupin.  
Ing. Fajfr navrhuje, aby se podpořilo snížení počtu členů. Povede to dle jeho názoru k lepší 
koordinaci činností. 
Ing. Luhan uvedl nespokojenost s prací výše jmenované členky výboru, doplnil, že se nejedná 
o nic osobního. Starosta hodnotí celou situaci jako velmi nekomfortní, vzhledem k tomu, že se 
vede debata o lidech, kteří zde nejsou přítomni. Na jednání kontrolního výboru se přijde osobně 
podívat. 
Další dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 
 
Hlasování o návrhu Ing. Luhana (snížení počtu členů) 

Zastupitelstvo města Trutnova nevolí 
členem Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova Mgr. Michala Dědka. 
Zastupitelstvo města Trutnova odvolává  
Ing. Ticháčka z funkce člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova. 

Hlasování: 12 – 13 – 5 – návrh nebyl přijat 

 
Předložený návrh usnesení na snížení počtu členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Trutnova nezískal při hlasování potřebnou většinu – z pohledu čl. 12 odst. 4 Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Trutnova, byl prohlášen za zamítnutý. 
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Hlasování o původním návrhu usnesení 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
rezignaci paní Martiny Vágner Dostálové na členství v Kontrolním výboru Zastupitelstva města 
Trutnova k 31.12.2020. 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
veřejnou volbu člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova. 
Zastupitelstvo města Trutnova volí 
členem Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova Mgr. Michala Dědka s účinností od 
01.01.2021. 

Hlasování: 21 – 4 – 5 
 
 
10. Petice – „Za obnovení provozu porodnice Oblastní nemocnice Trutnov“ – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Zastupitelům předložena písemná odpověď ředitele Oblastní nemocnice Trutnov a. s. Dle sdělení 
starosty by se oddělení porodnice mělo znovu otevřít od března 2021. 
Mgr. Řezníčková podrobně informovala zastupitele o průběhu jejího osobního jednání s ředitelem 
nemocnice. Doplnila, že kritický personální stav hrozí také na jiných odděleních. 
Ing. Fajfr navázal na předchozí příspěvek, je překvapen obsahem petice. Dle jeho názoru by se 
mělo rozhodnout, zda by porodnice měla být zachována, a podle toho rozhodnout o odvolání 
ředitele nebo managementu nemocnice. Dotazuje, kolik bytových jednotek je město schopno 
nemocnici poskytnout. Na jeho dotaz reagoval starosta města. 
PhDr. JUDr. Ondráček, Ph.D., doplnil, že toto rozhodování nespadá do kompetence zastupitelstva 
města. Zřizovatelem je Královéhradecký kraj. Domnívá se, že dostupnost zdravotnických služeb by 
však měla být zachována. S danou situací je velmi nespokojen. Připadá mu to jako krok zpět, ale 
celou situaci bude muset vyřešit kraj. 
MUDr. Vajcík stručně pohovořil o problémech sehnat kvalitní odborníky. Poděkoval za dosavadní 
spolupráci s městem. Problém se dle názoru vyvíjel delší dobu. 
Ing. Fajfr souhlasil s příspěvkem MUDr. Vajcíka. Dotazuje se, co může město nabídnout. Starosta 
uvedl, že možnosti jsou a jsou projednávány na základě potřeb nemocnice. 
Mgr. Řezníčková reaguje na příspěvek Ing. Fajfra. Domnívá se, že spolupráce s městem je na 
velmi vysoké úrovni. Danou situaci lze chápat lidsky, obecně se řeší nedostatek odborníků v celé 
řadě dalších zdravotnických zařízení. 
Další návrhy ani dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 
 
Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
informaci o způsobu vyřešení petice „Za obnovení provozu porodnice Oblastní nemocnice 
Trutnov“. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 
 

v 18:04 odešel Ing. arch. Rosa 
v 18:04 odešel Mg. Káňa, vrátil se v 18:08 
v 18:07 odešel p. Sucháň, vrátil se v 18:12 
v 18:08 odešel p. Lhoták, vrátil se v 18:12 

 
 
11. Kontrolní výbor – výsledky kontroly za 1. pololetí 2020 – Ing. Luhan 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava.  
Ing. Luhan krátce seznámil zastupitele s předmětem uvedené kontroly a se závěry, které byly 
kontrolní skupinou zjištěny. Jednalo se o rekonstrukce komunikací, které byly realizovány 
prostřednictvím Technických služeb Trutnov, s.r.o. a následně přefakturovány městu. Domnívá se, 
že takto to není správně. Navrhuje vytvořit interní předpis, jak by obchodní společnosti založené 
městem měly vůči městu postupovat. 
Na příspěvek reagoval starosta města a objasnil celou situaci. Seznámil se s výsledkem kontroly, 
ale nemůže s uvedeným závěrem souhlasit.  
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Ing. Jaďuď navázal na předchozí diskuzi a uvedl svůj pohled na věc. Reagoval na starostu a uvedl, 
že situace je jinak, než si to všichni vysvětlují. V minulosti se vždy držely vysoutěžené ceny pro 
město. 
Ing. Fajfr doplnil, že není pravidlem, aby technické služby města měly organizační formu 
společnosti s ručením omezeným, jejímž cílem je tvořit zisk. Navrhuje, aby byly činnosti 
technických služeb zajišťovány prostřednictvím různých firem. 
Ing. Luhan se domnívá, že každá organizační forma podnikání má své výhody. Dle jeho názoru je 
vhodné najít nejlepší formu. 
MgA. Kasík pohovořil o různých formách podnikání městských společností a uvedl konkrétní 
příklady z oblasti kultury.  
Následně Mgr. Hendrych doplnil informace z jednání s předsedou kontrolního výboru 
Ing. Luhanem, Ing. Francem, vedoucím Odboru rozvoje města a právníků úřadu, k předmětu 
kontroly. Věc byla opakovaně vysvětlována s tím, že jde o dvě rozdílné záležitosti. 
Ing. Luhan se domnívá, že pokud by akce realizovaly jiné firmy, bylo by dle jeho názoru provedení 
levnější. 
Starosta města navrhuje osobní schůzku, na které by se vyjasnily podrobnosti, a nedocházelo 
k nepochopení. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 
 
Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zápis o kontrole č. 2-2020 kontrolního výboru. 

Hlasování: 16 – 0 – 13 (1) – návrh nebyl přijat 
 
 
Předložený návrh usnesení Kontrolní výbor – výsledky kontroly za 1. pololetí 2020 nezískal 

při hlasování potřebnou většinu – z pohledu čl. 12 odst. 4 Jednacího řádu Zastupitelstva 
města Trutnova, byl prohlášen za zamítnutý. 

 
12. Různé 

Starosta města seznámil zastupitele s průběhem dražby pozemku (viz bod M4b6 minulého 
zasedání zastupitelstva). Dražby se zúčastnili celkem 3 zájemci. Dražba pro město nebyla 
úspěšná. Doposud nebyl proveden zápis v katastru nemovitostí. Až bude znám nový vlastník, 
zahájí zástupci města jednání. Domnívá se, že díky ceně tohoto pozemku dojde k následné 
deformaci cen dalších pozemků v jeho okolí. 

 

Dotazy zastupitelů 

Mgr. Řezníčková 
Krátce zhodnotila výše popsaný průběh dražby. Zajímá ji, do kdy musí dojít k převodu pozemku na 
nového vlastníka. Dotaz byl zodpovězen starostou města.  

Mgr. Sobotka 
Dotazuje se na aktuální stav ve věci výkupu vlečky a související rekonstrukce ul. Ječná. Starosta 
města uvedl, že se město stane vlastníky vlečky za rozumnou cenu. Pokud neprojeví zájem 
o provozování vlečky ze strany vedení společnosti Kasper, dojde k jejímu zrušení. 
Dále se dotazoval na možnou realizaci návrhu schodů do řeky Úpy nedaleko nám. Republiky. Dle 
jeho informací, lze na investiční tohoto typu získat dotaci. Starosta uvedl, že tento návrh by město 
rádo realizovalo a zároveň dodal, že akce je finančně náročná. Požádal o uvedení konkrétního 
dotačního titulu. 
Dále se dotazuje na stav investiční akce Revitalizace Lípového náměstí. Jeho dotaz zodpověděl 
Ing. Franc, vedoucí Odboru rozvoje města. Uvedl, že smlouva o dílo na zhotovení projektové 
dokumentace byla uzavřena. Dokumentace bude zhotovena během 2. čtvrtletí 2021. 

Ing. Fajfr 
Krátce se zmínil o problematice světelného smogu a jako příklad uvedl centrum města, kde má 
umístěnou kancelář. V souvislosti s probíhající rekonstrukcí pěší zóny by navrhoval umístění 
stínítek na pouliční lampy. Starosta města uvedl, že v historickém centrum by takováto věc musela 
být konzultována s památkáři. Opatření ke snížení světelného smogu jsou již realizována. Jedno 
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z opatření je např. úplné vypnutí veřejného osvětlení v určitých hodinách, které ale nepovažuje za 
šťastné. 

Mgr. Řezníčková 
Požádala zastupitele, kteří jsou členové orgánů Královéhradeckého kraje, aby při jednání orgánů 
Královéhradeckého kraje podpořili financování výstavby parkovacího domu v areálu nemocnice.  
 

Ing. Javůrek  
Dotazuje se, zda je běžné, aby Redakční rada Radničních listů zveřejňovala svůj komentář 
k příspěvku na článek opozičního zastupitele, tak jak tomu bylo v posledním čísle. Mgr. Adamec 
uvedl, že není členem redakční rady a nezúčastní se ani jejího zasedání. Z tohoto důvodu nemůže 
na položený dotaz odpovědět. 
Ing. Luhan uvedl, že je člen redakční rady, ale posledního jednání se nezúčastnil. K dané situaci 
zaslal redakční radě příspěvek, ve kterém vyjádřil svůj postoj k dané věci. 
 
 
13. Závěr 

Mgr. Adamec poděkoval všem zastupitelům za účast na dnešním zasedání a věcné projednání 
materiálů.  
Představil členům zastupitelstva města nového vedoucího Odboru finančního MěÚ Trutnov 
– Bc. Zbyňka Rusa. 
V závěru všem popřál příjemné prožití vánočních svátků a šťastný vstup do nového roku. 
Další zasedání zastupitelstva města se uskuteční v pondělí 01.03.2021. 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:40. 

Zapsala: P. Velebová 
 
  
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Ivan Adamec v. r. Mgr. Tomáš Hendrych v. r. 
 starosta místostarosta 

Ověřovatelé zápisu: 
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